



馬六甲平冬清華宮 (朱府王爺)

主辦 Organizer

CHENG WAH KEONG TEMPLE KADANG MELAKA
(CHOO HOO ONG YAH)

2017丁酉年

游天河王船慈航張遼境大典 攝影公開賽

2017 "WANG KANG" PRAYERS & PROCESSION
PHOTOGRAPHY CONTEST

拍攝主題 Theme :
馬六甲清華宮王船節日慶典和儀式
Capture the Spirit & Significance of the Celebration

日期 Date :
2017年2月5日至2月11日
5th February 2017 to 11th February 2017



1st Prize	RM1000 + Certificate
2nd Prize	RM600 + Certificate
3rd Prize	RM300 + Certificate
Consolation Prizes (x10)	RM100 + Certificate

冠軍	RM1000 + 獎狀
亞軍	RM600 + 獎狀
季軍	RM300 + 獎狀
優秀獎 (10份)	RM100 + 獎狀

任何詢問請聯絡 For enquiries please contact:

MR. Roger Sim 沈德源 H/P: 010-533 6688, MR. Lex Yuen 顏詒發 H/P: 016-313 1449

CHENG WAH KEONG TEMPLE KM5, Kandang, 75460 Melaka.

指南定位坐標 GPS: (N 02° 11.353' E 102° 11.570')



www.facebook.com/chengwahkeong

馬來西亞馬六甲平冬清華宮 (朱府王爺)

2017丁酉年遊天河王船慈航号遶境大典-摄影公开赛

主办：馬六甲干冬清華宮朱府王爺

拍摄主题：所有有关馬六甲清華宮王船节日庆典和仪式

日期：2017年2月5日至2月11日



奖励

冠军：现金RM1,000 + 奖状
亚军：现金RM600 + 奖状
季军：现金RM300 + 奖状
优秀奖10份：现金RM100 + 奖状

比赛细则与条規

- 1 此项比赛公开予全国摄影爱好人士参加,无须报名费,惟必须预先报名注册.
- 2 欲注册报名参加比赛者,请将个人资料电邮 E-mail 至 simtg88@gmail.com :-
(A) 英文姓名 (B) 华文姓名 (C) 身份证号码 (D) 手机号码 (E) 住宅地址 (F) 面子书账号 (G) E-mail 电邮
- 3 成功报名者,大会将颁给一份参赛者摄影准证,无摄影准证者一概不允许进入庙堂范围.
参赛者申请注册截止日期: 2017年1月20日.
- 4 在评审团未评审之前,参赛者不准将作品公布在社交媒体如:(面子书Fb, Twitter, Flickr, Instagram, YouTube, WhatsApp, Wechat, 等).
- 5 大会严禁“遥控高空摄影”之作品.
- 6 参赛作品尺码必需是“8RW”或 8“X 12” 数量不拘,不需装裱,所呈交之作品不能印上姓名,标籤或水印.
- 7 参赛作品只允许颜色饱和度,对比度,亮度,裁剪及轻微的电脑软件处理,禁止剪贴或添加非原创的物质.
- 8 参赛者作品每张像素至少5MB JPEG档案,参赛者必须呈交作品之原创CD,以证明作品之真实性,违规者将被取消资格,CD由大会保留,将不退还参赛者,摄影作品禁止印上姓名,标籤或水印,CD必需连同参赛作品一起呈交.
- 9 参赛作品恕不退还并将成为主办单局之私人产权,主办单位拥有绝对权利采用参赛作品进行宣传用途.
- 10 主办单位局无须负责邮误问题,邮资证明将不被接纳为接收证明,截止日期以收件日期为准,而非付邮日期.
- 11 评审团之决定乃最终决定,任何投诉,恕不受理.
- 12 任何对本细则之诠释存有异议时,主办当局有最后之决定权,本细则如有未尽善之处,主办当局有权增删之.
- 13 参赛作品必须在2017年2月28日截止日期之前呈交至下列地址:-
CHENG WAH KEONG TEMPLE
KM5, Kandang, 75460 Melaka.
- 14 任何询问请联络 MR. Roger Sim 沈德源 H/P: 010-533 6688 或 MR. Lex Yuen 颜治发 H/P: 016-313 1449
要更深入的获取详情及讯息请查看面子书Facebook: 馬來西亞馬六甲干冬清華宮《朱府王爺》请用繁體字.
有关庙宇正确位置,道路指南定位坐标 GPS 是:(N 02° 11.353' E 102° 17.570').

英文姓名: _____ 中文姓名: _____
(注: 真实姓名必须依照身份证为准)
身份证号码: _____ 手机号码: _____
住宅地址: _____
_____ 面子书账号: _____
电邮地址: _____ 签名: _____

(请贴在参赛照片背后)

2017 “ WANG KANG ” PRAYERS & PROCESSION PHOTOGRAPHY CONTEST



Organizer

CHENG WAH KEONG TEMPLE KADANG MELAKA
(CHOO HOO ONG YAH)

Theme

“Capture the Spirit & Significance of the Celebration”

Duration Of Contest Shooting

5th February 2017 to 11th February 2017

PRIZES

1st Prize	: Cash RM1000	+ Certificate
2nd Prize	: Cash RM600	+ Certificate
3rd Prize	: Cash RM300	+ Certificate
Consolation Prizes (X 10)	: Cash RM100	+ Certificate

RULES & REGULATIONS

1. The Competition is open to all photographers. Registration as a participant is required. No registration fee is payable.
2. For registration, please forward the following details to simtg88@gmail.com :-
(A) Name (B) Chinese name (if applicable) (C) NRIC (D) Mobile No: (E) Residential address
(F) Facebook I/D (G) Email address
3. Upon successful registration, the participant will be issued with a “participant tag”. Photographers who do not wear the “participant tag” will not be allowed into the temple compound, The closing date for registration is 20th January, 2017.
4. Participants are requested not to post their intended entries on the social media (Facebook, Twitter, Flickr, Instagram, YouTube, WhatsApp, WeChat, etc) on or before the judging date.
5. “Aerial drone” photography is strictly prohibited.
6. All prints must be of sizes “8RW” or 8” x 12”. No mounting is required, Prints must not contain any names, watermarks or logos.
7. Digital image manipulations which alter / change or misrepresent the true situation are strictly prohibited. Enhancement of a photo shall be confined to colour saturation, contrast, brightness and cropping.
8. Images in JPEG format and of sizes not smaller than 5MB must be submitted on a CD which is non-returnable, Images on CD must not bear any names, watermarks or logos, The CD is to be submitted together with the entries.
9. All entries shall remain the property of the organizer who reserves the right to reproduce, publish or exhibit them for advertising or promotional purposes without notification and payment to the participant.
10. The organizer shall not be held responsible for entries damaged or lost through the post. Proof of posting is not proof of receiving.
11. The decision of the Judges is final and any dispute or appeal will not be entertained.
12. In the event of any dispute on the interpretation of these Rules, the organizer’s decision on this matter will be final and conclusive.
13. All entries must be submitted on or before 28th February 2017 to the following address:-
CHENG WAH KEONG TEMPLE
KM5, Kandang, 75460 Melaka.
14. For enquiries please contact MR. Roger Sim H/P: 010-533 6688 & MR. Lex Yuen H/P: 016-3131449.
For further details and information, please check with (FB) : Cheng Wah Keong Temple or (www.facebook.com/chengwahkeong).
The Temple location GPS coordinate is (N 02° 11.353’ E 102° 11.570’).

Name (I/C) : _____ Chinese Name : _____
(if applicable)

I/C No : _____ Mobile No : _____

Res. Address : _____

_____ Facebook I/D : _____

E-mail : _____ Signature : _____

(to be posted at the back of the photo)